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Sectorconvenanten  -  Forfaitaire vergoeding voor consulenten

Tweejaarlijks sluit de Vlaamse overheid met verschillende sectoren sectorconvenanten af. 
In deze convenanten staan afspraken over opleidingen en vormingen, diversiteit en duaal 
leren. 

Daarin zit ook een forfaitaire vergoeding voor een consulent vervat. Deze vergoedingen 
bevinden zich al enkele jaren op hetzelfde niveau. Er is nooit een indexering toegepast. 
In de vorige legislatuur is het bedrag zelfs verminderd in het kader van een budgettaire 
oefening.

Alle sectoren worden jaarlijks doorgelicht en krijgen een beoordeling door de Vlaamse 
administratie.

Ziet de minister mogelijkheden om de forfaitaire vergoeding voor consulenten los te laten 
en te vervangen door een gedifferentieerd systeem op basis van de behaalde resultaten 
en de evaluatie van het sectorconvenant? Waarom wel/niet? 
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Het aantal VTE sectorconsulenten werd in het verleden toegekend op basis van de grootte 
van de sector (aantal werknemers) en het aantal KMO’s in de sector. Vanaf de generatie 
2016-2017 werd het bedrag per VTE, verminderd van €51.000 naar €49.000 en sindsdien 
is dat bedrag hetzelfde gebleven. De sectorconvenants blijven momenteel gevrijwaard van 
verdere besparingen.

Ik acht het koppelen van de vergoeding voor een consulent aan de realisaties van de 
sectoren niet wenselijk omdat de engagementen die sectoren opnemen in hun 
sectorconvenant en de manier waarop ze zich hiervoor organiseren erg verschillend zijn en 
bijgevolg moeilijk vergelijkbaar zijn. De huidige beschikbare begrotingskredieten liggen 
bovendien vast en laten niet toe om het forfaitaire bedrag per VTE sectorconsulent te 
verhogen of meer sectorconsulenten toe te kennen. 

De mate waarin resultaten behaald worden lijkt mij niet geschikt om te koppelen aan het 
aantal sectorconvenanten. De individuele evaluatie wordt nu wel gebruikt om 20% van de 
(resultaats-) financiering te verkrijgen. Deze is namelijk afhankelijk van de mate waarin 
de vooropgestelde verbintenissen worden gerealiseerd en beleidsdoelstellingen worden 
uitgevoerd. 


